
 

 

Protokoll  

Ledermøte 20. - 21. november 2021, Scandic Bodø 

 

Protokollførere: Ellen Støa og Janicke Frostad-Mathisen, sekretariatet 

 

Innledning 

Nestleder Joachim Svendsen ønsket velkommen til ledermøtet.  

Det var 17 stemmeberettigede delegater til stede, ingen med fullmakt. 

 

Handlingsplan 2022 

Handlingsplanen skal vedtas på landsmøte, jfr. vedtak på landsmøtet våren 2021. Joachim 

foreslo at ledermøtet godkjenner at Handlingsplanen slik den fremkommer i saksheftet. 

Innspill og kommentarer tas med inn i revideringen i forbindelse med ny Strategiplan, før den 

legges frem på neste ledermøte.  

Kommentarer til Handlingsplanen: 

• Gunn Sande, Sogn & Fjordane: Ønsker en debatt før vi bestemmer oss for å godkjenne 

planen. Videre ønskes det at planen konkretiseres – og gjøres målbar. Det ikke stå «vi 

tilstreber», men «vi skal/må». 

• Anette Søreide, Hordaland: Planen er lite konkret og vanskelig å forstå. Hvem er vi? Skal 

vi ha informasjon på flere språk? I så fall må nynorsk og samisk prioriteres. «Universell 

utforming» er for flytende, må stå - når og hvordan. 

• Sondre Bogen-Straume, Vestfold: «Digitalt arbeid» må inn i planen. Vi må ha som mål å 

ha både fysiske og digitale tilbud til medlemmene og tillitsvalgte. AiN må utvikle en plan 

for «kriser» som for eksempel koronapandemien, slik at vi kan håndtere dette. 

• Rune Sandberg, Sør-Trøndelag: Planen er veldig tydelig, men ønsker en språkvask av 

teksten. 

Vedtak: Handlingsplanen ble enstemmig vedtatt, og innspillene tas med videre inn i arbeidet 

med ny Strategiplan og ny Handlingsplan. 

 

Budsjett 2022 

Økonomiansvarlig Monica Samland Lund presenterte budsjettet. Foreningen har veldig god 
drift og et meget solide utsikter. Foreningen har for første gang nesten kr. 2.000.000,- i 
inntekter fra medlemskontingenten.  

 

Spørsmål fra delegatene (Monicas svar i kursiv): 



• Gunn Sande, Sogn & Fjordane: Hvorfor har vi utgifter til to filmer som ikke vi har sett?

Dette er fordi filmene ikke er ferdige enda, de vil bli sendt ut til lokallagene når de er 
klare.

Videre spør Gunn om hvorfor det er forskjell i psykiatrimidlene? Fordi noen lokallag ikke 
rapporterer inn til sekretariatet og da får de heller ikke overført midler.

Gunn spør også om lønnskostnadene? Monica forklarte oppsett og timeføring som 
oversendes fra Orgservice. Det er to ansatte i foreningen, hvorav en er 100 % sykemeldt, 
mens den andre ansatt i en 50%-stilling. Konsulenttimer til for eksempel Jan Heitmann er 
plassert under prosjekt for strategiarbeid.

• Spørsmål om de nye filmene vil vise hvem vi er? Og om disse vil legges ut på AiN sin 
hjemmeside og på lokallagssidene? Svaret er ja på begge spørsmålene.

• Anette Søreide, Hordaland: Ønsker mer informasjon om de nye nettsidene som kommer?

Janicke Frostad-Mathisen vil komme tilbake til dette i løpet av dagen.

• Sondre Bogen-Straume, Vestfold: Ønsker at tilsendte budsjettoppsett skulle ha vært 
lettere å lese. Han sier at budsjettet i saksheftet var godt og oversiktlig. Han ønsker også 
mer detaljer over kjøpte tjenester. Monica forklarer at når regnskapet settes opp vil det 
komme med merknader/noter med detaljer.

• Bente Liabø Thorsen, Sogn & Fjordane: Hvem var det som ansatte 

organisasjonsrådgiver Susanne Angell-Olsen? Det var AIN og Orgservice som ansatte 

henne og er strålende fornøyd med ansettelsen.

• Hege Gundersen, Ressursgruppen: Blir det ny høstleir for ungdom i 2022? Vi har sendt 
søknad til Bufdir og håper på å få arrangert leiren også til neste år. Årets leir var meget 
vellykket.

• Aust-Agder: Hvem finansierte Arendalsuka? En stor del av kostnadene ble dekket av 
firmaet Takeda. Arrangementet var vellykket, og vi fikk bla. et intervju med Bent Høie. 
Opptak av det åpne møtet ligger ute på foreningens Facebook-side og har over 4000 
visninger så langt. Vi håper å være til stede også i 2022.

Vedtak: Budsjettet for 2022 ble enstemmig vedtatt. 


